



英華女學校


Space for TRANSFORMATION


英華女校籌款音樂劇 Alice

2010年7月24日下午7時30分 香港演藝學院







本人欲以下列方式支持英華女校重建計劃籌款音樂劇「愛麗絲」

門券捐款

 本人/機構欲捐助	\$1,000	\$500
門券數量		
總金額	\$	

 本人/機構 未克出席是次籌款音樂劇，但樂意捐贈港幣\$ _____。

贊助項目

 金贊助 * 音樂劇門券 _____ 張(上限5張) * 於場刊鳴謝	 Gold	HK\$50,000
 銀贊助 * 音樂劇門券 _____ 張(上限4張) * 於場刊鳴謝	 Silver	HK\$20,000
 銅贊助 * 音樂劇門券 _____ 張(上限2張) * 於場刊鳴謝	 Bronze	HK\$10,000

場刊廣告

 全版彩色 HK\$ 10,000  半版彩色 HK\$ 5,000

捐款方法

劃線支票抬頭 "英華女校"

支票號碼：_____ 銀行：_____

金額：_____

個人資料

捐款人/機構姓名：_____

地址：_____

電郵：_____ 電話：_____ 傳真：_____

校友 (中五畢業年份 _____) 家長 (學生姓名/班別) _____

其他 _____

請寄回收據 (捐款港幣100元或以上可憑收據申請減扣稅項)

謝謝您的捐助!

- 請填妥以上資料連同支票於2010年4月16日前以附函之回郵信封寄回，音樂劇門券將於2010年6月初寄出。
- 如惠賜刊登場刊廣告，亦請於2010年4月16日前安排菲林交回「英華女校 - 香港羅便臣道76號」。
- 查詢詳情，請致電熱線：25463151 內線501
- 備註：除與為英華女校籌款的活動有直接關係之目的使用外，所有個人資料將不會作其他用途。

請填妥下列回郵地址
以便郵寄音樂劇門券及捐款收據

姓名：_____

地址：_____

請填妥下列回郵地址
以便郵寄音樂劇門券及捐款收據

姓名：_____

地址：_____






Ying Wa Girls' School


Space for TRANSFORMATION

YWGS Fund-raising Performance Alice







24 July 2010 7:30p.m. The Hong Kong Academy for Performing Arts
I would like to support the YWGS Redevelopment Fund-raising Performance.

Donation for Tickets



 I/We would like to make a donation of	\$1,000	\$500
Quantity of tickets		
Total Amount	\$	

 I/We will not attend the Fund-raising Performance but would like to make a donation of HK\$_____.

Sponsorship Packages

 Gold Sponsor * Musical tickets ____ (max 5) * Special acknowledgement	 Gold HK\$50,000
 Silver Sponsor * Musical tickets ____ (max 4) * Special acknowledgement	 Silver HK\$20,000
 Bronze Sponsor * Musical tickets ____ (max 2) * Special acknowledgement	 Bronze HK\$10,000

Souvenir Programme Advertisement

 Full Page Colour HK\$ 10,000  Half Page Colour HK\$ 5,000

Donation Method

Crossed cheque made payable to "Ying Wa Girls' School"

Cheque No. : _____ Bank : _____

Total Amount : _____

Personal Information

Donor / Company Name : _____

Address : _____

Email : _____ Tel : _____ Fax : _____

- Alumna (Year of F.5 Graduation _____)
- Parent (Name of Student/Class) _____ Other _____
- Please send me a receipt (Donation of HK\$100 or above is tax deductible)

Thank you for Your Generous Donation!

- Please fill in the above details and mail this portion together with your cheque using the attached return envelope before 16th Apr., 2010. Performance tickets will be mailed in early June, 2010.
- For 'Souvenir Programme Advertisement', please send your film & colour proof to "Ying Wa Girls' School – 76, Robinson Road, Hong Kong" before 16th Apr., 2010.
- For enquiries, please call Hotline: 25463151 ext 501
- Remarks: Personal data collected shall not be used for any purpose other than those directly related to the fund-raising activities for Ying Wa Girls' School.

Please provide your return address below for delivery of tickets and donation receipts

Name : _____

Address : _____

Please provide your return address below for delivery of tickets and donation receipts

Name : _____

Address : _____

